
ZAPISNIK
s 3. elektroniðke sjednice Odbora za obrazovanje, kulturu, sport i socijalnu politiku odrZane
putem e-mail-a dana23. veljaðe 2022. godine s poðetkom glasovanja u 8,00 sati i zavr5etkom
u 16,00 sati.

U radu sjednice Odbora za obrazovanje, kulturu, sport i socijalnu politiku sudjelovali su

ðlanovi i to:
- Bojan Dadasovió - predsjednik Odbora
- Zoran Sertió - zamjenik predsjednika
- Marko Rafaj - ðlan Odbora
- Sanja Miokovió - ðlan Odbora
- Robert Grubec - ðlan Odbora.

Za elektr oniöku sj ednicu predloZen j e slj edeói :

DNEVNI RED
1. Usvajanje zapisnika s 5. elektroniðkè sjednice Gradskog vijeóà Grada Siska

2. Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i naöinu financiranja decentraliziranih
funkcija osnovnog Skolstva u Gradu Sisku u2022. godini.

Svi ðlanovi Odbora uz poziv za sjednicu, zapñmili su i sve prijedloge akata za sjednicu
Gradskog vijeóa.
Sukladno zaprimljenim prijedlozima, ðlanovi Odbora izjasnili su se kako slijedi:

TOðKA 1.

Jednoglasno, sa 5 glasova ZA,utvrden je zapisnik s 5. elektroniðke sjednice Gradskog vijeóa
Grada Siska i proslijeden Gradskom vijeóu Grada Siska narazmatranje i usvajanje.

TOðKA 2.
S 1 glasom ZA i 4 SUZDRZANA glasa, Zorana Sertióa, Roberta Grubeca, Marka Rafaja i
Sanje Miokovió, nije utvrden Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i naðinu financiranja
decentraliziranih funkcija osnovnog Skolstva u Gradu Sisku u 2022. godini jer za njega nije
glasovala potrebna veóina ðlanova Odbora.

Ispis teksta e-mailom o odluðivanju po ovim toðkama dnevnog reda nalaze se u prilogu i
sastavni su dio ovog zapisnika.

ZAPISNICARKA PREDSJEDNIK
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Bojan Dadasovió



silvio.baljak@sisak.hr

PoSiljatelj:
Poslano:
Prima:
Kopija:

Predmet:

tÓ < bojandadasovicl 983@gmail.com >

åeljko Ðermanovié
Fílip Pjerobon;Gordana Karapandåa Prica; Kristina lkié Baniëek; MARKO RAFAJ;

Nada Vraðan; Tomislav Kralj; silvio baljak

Re:Odborza statutarno-pravna pitanja - SJEDNICA STALNIH RADNIH TIJELA

Vezano uz predloäene toðke za sve glasam ZA

S poStovanjem

sri, 23. velj2O22. u L0:05 Zeljko Ðermanovió <dermanovic.zac@gmail.com> napisao je:

Poðtovani,
kao ðlan Odbora, glasam ZAsve toðke predloãenog dnermog reda 6. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska.

Lijep pozdrav,

Zeljko Ðermanovió
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silvio.baliak@sisa k.h r

PoSiljatelj:
Poslano:
Kopija:
Predmet:

,F Sanja <sanjal 206987@gmail.com >

23. veljaðe 2022.11:30
BOJAN DADASOVIC; silvio baljak; Robert; zoran sertié; Marko Rafaj; MARKO RAFAJ

SJEDNICA RADNOG TIJELA

PoStovani predsjedniðe Gradskog vijeóa Grada Siska gospodine Dadasovió, po5tovani vijeónici,

Za prvu toðku glasam ZA, za drugu sam suzdräana

Obrazloãenje

Prema Odluci o kriterijima, mjerilima i naðinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog Skolstva u Gradu Sisku

u 2022. godini äelim vjerovati da se sredstva prema Skolama raspodjeljuju sukladno potrebi, no isto tako Zelim

izraziti zabrinutost i ãaljenje 5to se nije mogao postiói kompromis vezan uz kori5tenje dvorane Zeleni brijeg za Skole

ðijije osnivað Sisaðko-moslavaðka ãupanija, buduéi se za tu djecu za kori5tenje nastave tjelesne kulture naplaéuje

koríStenje dvorane, dok je Sisaðko-moslavaðka äupanija svim uðenicima bez obzira na osnivaða, omoguéila besplatno
koriStenje dvorane Brezovica.
Vjerujem da svi mi koji Zivimo u ovom gradu, ãelimo jednak tretman za svu djecu.

I voljela bih kada bise i oko ove teme mogao naói konsenzus.

S poStovanjem,

Sanja Miokovió
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silvio.baljak@sisak.h r

Poiiljatelj:
Poslano:
Prima:
Kopija:
Predmet:

,å8lran sertié <zserticT@ g mail.com >

23. veljaðe 2022.12:15
Sanja

BOJAN DADASOVIC;silvio baljak; RoberÇ Marko Rafaj; MARKO RAFAJ

Re: SJEDNICA RADNOG TIJELA

PoStovani ðlanovi Odbora za obrazovanje, kulturu, sport i socijalnu politiku,

za prvu toðku glasam ZA, dok sam za drugu toðku suzdrZan.

Smatram kako bismo morali postiói dogovor oko koriStenja dvorane Zeleni brijeg za Ekonomsku Skolu Sisak i

Gimnaziju Sisak.

Lijep pozdrav,

Zoran Sertié

sri,23. velj2022. u 11:30 Sanja <saniaL206987@gmail.com> napisao je

PoStovani predsjedniðe Gradskog vijeóa Grada Siska gospodine Dadasovió, po5tovani vijeénici,

Za prvu toðku glasam 7A, za drugu sam suzdrãana

ObrazloZenje:

Prema Odluci o kriterijima, mjerilima i naðinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog ökolstva u Gradu
Sisku u 2022. godini äelim vjerovati da se sredstva prema Skolama raspodjeljuju sukladno potrebi, no isto tako Zelim
izraziti zabrinutost iäaljenje 5to se nije mogao postiéi kompromis vezan uz kori5tenje dvorane Zeleni brijeg za Skole

ðijije osnivað Sisaðko-moslavaðka Zupanija, buduéi se za tu djecu za kori5tenje nastave tjelesne kulture naplaéuje
koriStenje dvorane, dok je Sisaðko-moslavaðka ãupanija svim uðenicima bez obzira na osnivaða, omoguóila
besplatno kori5tenje dvorane Brezovica.
Vjerujem da svi mi koji äivimo u ovom gradu, Zelimo jednak tretman za svu djecu.
lvoljela bih kada bi se i oko ove teme mogao naói konsenzus.

S poStovanjem,

Sanja Miokovió
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silvio.ba Ijak@sisak.h r

PoSiljatelj:
Poslano:
Prima:
Kopija:
Predmet:

:IMARKO RAFAJ < odvjetni k.rafaj@ g mail.com >

23. veljaðe 2022.12:21
zoran sertié

BOJAN DADASOVIC; Marko Rafaj; Robert; Sanja; silvio baljak

Re: SJEDNICA RADNOG TIJELA

Vidim da je druga toðka dnevnog reda problematiðna i mislim da onda i njoj bi ipak trebali imati raspravu a ne preko

maila o tome odluðivati

sri, 23. v elj 2022. u t2:L5 zora n se rtió <zse rticT @ gma il.com> na pisao je

PoStovani ðlanovi Odbora za obrazovanje, kulturu, sport isocijalnu politiku,

za prvu toðku glasam ZA, dok sam za drugu toðku suzdrZan.

Smatram kako bismo morali postiói dogovor oko koriStenja dvorane Zeleni brijeg za Ekonomsku Skolu Sisak i

Gimnaziju Sisak.

Lijep pozdrav,

Zoran Sertié

sri, 23. velj 2022. u 11:30 Sa nja <san ia 1206987@smail.com> napisao je:

Poðtovani predsjedniðe Gradskog vijeéa Grada Siska gospodine Dadasovió, po5tovani vijeónici,

Za prvu toðku glasam ZA,za drugu sam suzdrZana.

Obrazloäenje:

Prema Odluci o kriterijima, mjerilima i naõinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog Ëkolstva u Gradu

Sisku u 2022.godiniäelim vjerovatida se sredstva prema Skolama raspodjeljuju sukladno potrebi, no isto tako
äelim izraziti zabrinutost i äaljenje 5to se nije mogao postiói kompromis vezan uz kori5tenje dvorane Zeleni brijeg
za ðkole ðijije osnivað Sisaðko-moslavaðka Zupanija, buduéi se za tu djecu za koriötenje nastave tjelesne kulture
naplaéuje koriStenje dvorane, dok je Sisaðko-moslavaðka Zupanija svim uðenicima bez obzira na osnivaða,

omoguóila besplatno kori5tenje dvorane Brezovica.
Vjerujem da svi mi koji ãivimo u ovom gradu, Zelimo jednak tretman za svu djecu.

I voljela bih kada bi se i oko ove teme mogao naéi konsenzus.

S poËtovanjem,

Sanja Miokovió
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silvio.ba ljak@sisa k.h r

PoSiljatelj:
Poslano:
Prima:
Kopija:
Predmet:

Senert < robert@alda.hr>
23. veljaðe 2022.14:48
MARKO RAFAJ; zoran sertié

BOJAN DADASOVIÓ; Marko Rafaj; Sanja;silvio baljak

Re: SJEDNICA RADNOG TIJELA

Poðtovani predsjedniöe Gradskog vijeéa Grada Siska gospodine Dadasovié, poStovani ðlanovi Odbora za obrazovanje,

kulturu, sport i socijalnu politiku,

za prvu toðku glasam ZA , dok sam za drugu toðku SUZDRZAN.

Podråavam prijedlog gospodina Rafaja da bismo za drugu toðku dnevnog reda trebali imati raspravu

Lijep pozdrav,

Robert Grubec

23.2.2022. u t2;2L, MARKO RAFAJ piSe:

Vidim da je druga toðka dnevnog reda problematiðna i mislim da onda i njoj bi ipak trebali imati

raspravu a ne preko maila o tome odluðivati

sri, 23. velj2022. u 1-2:1-5 zoran sertió <zserticT@gmail'com> napisao je:

Po$tovaniðlanovi Odbora za obrazovanje, kulturu, sport isocijalnu politiku,

za prvu toðku glasam ZA, dok sam za drugu toðku suzdräan.

Smatram kako bismo morali postiéi dogovor oko kori5tenja dvorane Zeleni brijeg za

Ekonomsku Skolu Sisak iGimnaziju Sisak.

Lijep pozdrav,

Zoran Sertió

sri, 23. velj 2022. u 11:30 Sanja <sa n ia 1206987 @smail.com> napisao je:

Po5tova ni predsjedniðe G radskog

vijeóa Grada Siska gospodine

Dadasovié, poStovani vijeónici,

Za prvu toðku glasam 7A, za drugu sam suzdräana

Obrazloãenje:

Prema Odluci o kriterijima, mjerilima i naðinu financiranja

decentraliziranih funkcija osnovnog Skolstva u Gradu Sisku u 2022.

godini Zelim vjerovatida se sredstva prema Skolama raspodjeljuju

sukladno potrebi, no isto tako ielim izraziti zabrinutost i Zaljenje ðto

se nije mogao postiói kompromis vezan uz koriötenje dvorane Zeleni

brijeg za Skole ðijije osnivaö Sisaðko-moslavaðka äupanija, buduéi se

za tu djecu za koriStenje nastave tjelesne kulture naplaóuje

koriStenje dvorane, dok je Sisaðko-moslavaðka äupanija svim

uðenicima bez obzira na osnivaöa, omoguóila besplatno koriStenje

dvorane Brezovica.
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